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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzatának 
Kulturális, Oktatási,  
Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság 
 

Jegyzőkönyv 
készült a Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság 2024. január 29-én  

15:30 órakor megtartott rendes nyílt üléséről 
 
Ülés helye:  Polgármesteri Hivatal – Bakáts tér 14. 

II. emeleti ülésterem  
 
Jelen vannak:  Takács Máriusz elnök, 

Árva Péter, 
Bodnár Alex Szilveszter (igazoltan távol), 
Bucher Franciska, 
Deutsch László, 
Hulse Alexandra, 
Kállay Gáborné, 
Kozma András, 
dr. Mátyás Ferenc, 
Dr. Nagy Attiláné,  
Sajó Ákos (igazoltan távol) tagok. 
 

Hivatal részéről: 
Döme Zsuzsanna alpolgármester, Halmai András irodavezető-helyettes, Szilágyi Imre Irodavezető, Hajdu Erika 
csoportvezető, Nehéz Jenő informatikus, Fábián Beatrix jegyzőkönyvvezető. 
 
Meghívottak: Dr. Bencsik Márta - a Ferencvárosi Média Nonprofit Kft. megbízott ügyvezetője. 
 
Takács Máriusz: Nagy tisztelettel köszöntök mindenkit, ezennel megnyitom a Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és 
Nemzetiségi Bizottság január 29-i rendes ülését. Megállapítom, hogy a bizottság 8 fővel határozatképes, az ülést 
15.30 perckor megnyitom. Valaki az ügyrendhez kíván-e hozzászólni? Aki ezt tenné, az ügyrend gombbal tegye, 
aki pedig napirend előtt kérne szót, a normál szót kér gombbal jelezze. Nem látok egyiket sem, kérem, szavazzunk 
a napirendről. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság a napirenddel kapcsolatban az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 1/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
Napirend: 
 
1./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés rendelete (II. forduló) 

10/2024., 10/2-4/2024. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 

(egyfordulóban) 
9/2024., 9/2-3/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
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3./ A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata által fenntartott köznevelési intézmények (óvodák) 
és a Ferencvárosi Egyesített Bölcsődei Intézmények 2024. évi nyári és téli nyitvatartási rendje, valamint a 2024. 
évi munkaszüneti napok miatt áthelyezett munkanapok ügyelete 

5/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

4./ A 2024/2025. tanévre vonatkozó általános iskolai felvételi körzethatár kijelölésével kapcsolatos önkormányzati 
vélemény  

7/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
5./ Javaslat alapítványi pályázati program elszámolásával kapcsolatos döntések meghozatalára 

2/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
6./ 9 Magazin terjesztése 

17/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
7./ Javaslat kulturális helyiségpályázatok bírálatára és helyiség pályázatok kiírására 

Sz-12/2024. sz. előterjesztés 
 Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 
8./ Javaslat pályázati beszámoló elfogadására 
 Sz-3/2024. sz. előterjesztés 
 Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 
9./ Javaslat a Ferencvárosi Szerb Nemzetiségi Önkormányzat kérelmének elfogadására 
 Sz-26/2024. sz. előterjesztés 

Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 

(8 igen, egyhangú) 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Deutsch László Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Sajó Ákos Távol 
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NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 
 
1./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés rendelete (II. 
forduló) 

10/2024., 10/2-4/2024. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Deutsch László: Ahogy a Lokálpatrióták ígérték, hiszen két előterjesztésünk nem került be a költségvetéssel 
kapcsolatban, nem fogunk szavazni költségvetési témában, se igennel, se nemmel. Kikapcsolom. Senkit nem 
akarok prolongálni. 
 
Takács Máriusz: Nekem kettő darab kérdésem van, ami a mi területeinket érinti. Egyrészt az, hogy láttam, hogy 
az SNI, BTMN-es gyerekek ellátása 25 millió forintról 50 millió forintra emelkedik. Ezt egyrészt üdvözlöm, de 
gondolom, hogy van e mögött valami tartalmi indok is. Ezt szívesen meghallgatnám, illetve az a kérdésem még, 
hogy az előterjesztői módosítóban a kulturális pályázatokra plusz 15 millió forintot rendezünk át, ennek mi a 
háttere? 
 
Szilágyi Imre: Az első kérdésre válaszolnék. Valóban nagy ugrásnak tűnik ez a duplára emelkedett összeg, ami 
annak tudható be, hogy egy novemberi kormányrendelet a Belső-Pesti Tankerületi Központból február 1-i 
dátummal a IX. kerületet kivette, és áttette a Dél-Pesti Tankerületi Központhoz. Nyilván éreztük azt, hogy azokat 
az ellátásainkat, amik eddig működtek a Belső-Pesti Tankerületi Központtal, ezt befolyásolni fogja. Megkerestük a 
Belső-Pesti Tankerületi Központ vezetőjét, hogy tudnánk-e szerződést kötni a következő időszakra is, és mondta, 
hogy ő egy hónapra nem tud velünk szerződést kötni, tehát a januári hónapra biztos nem fog szerződést kötni, 
utána pedig ő már nem köthet szerződést, úgyhogy egyeztessünk a Dél-Pesti Tankerületi Központ vezetőjével. 
Próbáltunk egyeztetni a Dél-Pesti Tankerületi Központ vezetőjével, aki mondta, hogy köszöni szépen, ő egyelőre 
nem kíván velünk semmilyen formában szerződést kötni. Az nagyon fontos, hogy ez az ellátás, az SNI ellátás, ezt 
a Belső-Pesti Tankerületi Központtal kötött szerződés alapján biztosítottuk, ami ezáltal bizonytalanná vált. Kettő 
opció merült föl, az első lehetetlen küldetés, hogy valahogyan szerezzünk nagyon sok pénzt és kilenc 
gyógypedagógust, akit fölveszünk állományba, nagyságrendileg 70-80 millió forint/évben gondolkodva, vagy 
próbáljunk olyan partnert keresni, aki megpróbálja megugrani ezt az ellátást. Mi azt az utat választottuk, ami talán 
a gazdaságosabb, hogy keresünk olyan partnert, aki vállalja a feladat ellátását. Mondjuk azt, hogy olyan 
stádiumban vagyunk a partnerrel, aki egyébként nem titkos, ő a FERKÓ Kooperáció a Ferencvárosért Alapítvány 
lenne, aki azokat a gyógypedagógusokat próbálja begyűjteni maga köré, akik korábban is ellátták ezeket az 
intézményeket, viszont más összeget irányzott elő, s nagyjából ez eredményezte a duplikációját, illetve a BTMN-
es ellátásnál is, ugyan nem egy nagy összegű emelés, de ott is egy kisebb összegű, nagyságrendileg 10%-os 
emelést kért a FERKÓ Kooperáció a Ferencvárosért Alapítvány. Hogyha minden igaz, februártól tudnak működni 
zavartalan formában az ellátások. Ez az oka. 
 
Döme Zsuzsanna: A pályázati kategóriákkal kapcsolatos emelés elég sokszor fölmerült az elmúlt időszakban, 
utoljára azt hiszem, decemberben, Kállay Gáborné alpolgármester asszony jelezte azt, hogy ez évek óta változatlan 
összeg és érdemes lenne ezen emelni. Itt hat szociális, illetve kulturális tevékenység pályázati kategóriát szoktunk 
erre a sorra kiírni. Az ezen belüli fölosztást nyilván a jövőben együtt fogjuk kitalálni és egyeztetni. Nekem vannak 
további javaslataim az eddigi tapasztalatok alapján, például, hogy az iskolai belsős programoknak a pályázatai nem 
összevethetők a kulturális szabadtéri vagy más nyitott programokkal, tehát erre valószínűleg egy külön kategóriát, 
vagy a DÖK-kel összevonva látok elképzelhetőnek. Tehát az ezzel kapcsolatos javaslatok jöhetnek, szeretettel 
várom. Köszönöm szépen, ha segítenek ebben a gondolkodásban. Tényleg, öt éve változatlanok ezek az 
összegek, míg az árak nem változtak, és akik itt az előbírálatnál, vagy a pályázatok elbírálásánál látják ezeket a 
sorokat, mennyivel nagyobb összegekre vannak jó pályázatok, mint amennyi keretet ki tudtunk osztani, ez gyakran 
azt eredményezi, akár a kulturális pályázatoknál is, hogy redukáltan, mondjuk három előadás helyett egyet tudunk, 
pedig tudjuk, hogy az egy jó program, és szívesen támogatnánk. Nyolc-tízszeres összegeket is ki lehetne osztani, 
én ezzel a 15 millióval javasolnám megemelni ezeket a sorokat. Köszönöm szépen, ha támogatják. 
 
Takács Máriusz: Köszönöm szépen mindkét választ. Egyrészt sajnálatos, hogy a Dél-Pesti Tankerületi Központ 
nem érzi úgy, hogy vannak kötelességei az itt lévő gyermekek felé, másrészt nyilván értem, hogy neki meg 
elfogytak a szakemberei azért a pénzért, amit fizet a pedagógusoknak. De hát ilyen az élet. Természetesen én 
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minden szempontból támogatom, mert nagyon fontos az SNI és a BTMN-es gyermekeknek a fejlesztése minél 
korábbi stádiumban, minél profibb és minél több szakemberrel és ezt tapasztaljuk már Irodavezető Úrral, 
óvodavezető hölgyekkel együtt, hogy komoly szakemberhiány van és egyre kevésbé tudta ellátni a pedagógiai 
szakszolgálat ezt a feladatot. Úgyhogy mindenképpen, akár ennél többet is áldozzunk erre a célra. A pályázatoknál 
pedig, persze, már sok év, de mindig sóhajtozunk, hogy de jó lenne még egy kicsit kiosztani. Világos, hogy ez a 15 
millió forint szét fog oszlani a pályázatok között. Azt gondolom, hogy ez is egy fontos és támogatandó dolog.  
 
Szilágyi Imre: Sajnos nem a tankerületi központnak a kötelessége ezeknek a gyermekeknek az ellátása, hanem 
ezt a helyi önkormányzatra ruházza a jogszabály, aminek az az egyetlenegy problematikája, hogy a szakszolgálat 
viszont nincs nálunk, szakember gárda sem, s igazából nem kötözködni szerettem volna Elnök Úrral, csak 
szerettem volna azt, hogy ha úgy dönt a Dél-Pesti Tankerületi Központ vezetője, hogy ő ebben nem tud most 
partnerséget vállalni velünk, sajnos pálcát nem tudunk törni a feje fölött. Én bízom benne, hogy talán a jövőbe 
nézve, miután itt az együttműködésünk elindul, utána ő is egy kicsit megpuhul ebben, és rájön, hogy lehet velünk 
nagyon jól együttdolgozni. 
 
Takács Máriusz: Félek, hogy tényleg az a probléma ott is, hogy nincs szakember. Én egy teljesen más oldalról 
látom a Dél-Pesti Tankerületi Központnak egy másik pedagógiai szakszolgálatát, és nagyon jól tudom, hogy például 
az általános iskolákban már az alsó tagozaton sem tudják rendesen a fejlesztéseket ellátni, a felsőben pedig 
egyáltalán nem. Nagyon komoly szakemberhiánnyal küzd maga, az intézmény. Ebben nem is hiszem, hogy 
érdemes tovább, mélyebben beleszaladnunk. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 10/2024. és 
10/4/2024 sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 2/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
10/2024 és 10/4/2024. számú – ” Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi 
költségvetés rendelete (II. forduló)” című – előterjesztéseket. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 (5 igen, 3 tartózkodás) 
 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 
 
Bucher Franciska Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Árva Péter Tartózkodott 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Dr. Nagy Attiláné Tartózkodott 
Bodnár Alex Szilveszter Távol 
Deutsch László Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 

(egyfordulóban) 
9/2024., 9/2-3/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Kozma András: A módosító előterjesztés szöveges részében a legeslegvégén, a 4. oldalon nem tudom, hogy 
véletlenül maradt-e benne, de a bevételi növekedések terhére emeljük 766 millió forinttal az Ecseri úti metrómegálló 
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felszíni rendezési sort. Szándékosan vagy véletlenül maradt benne a szöveges részében az előterjesztésben, az 
Ecseri úti felújítás költsége? 
 
Takács Máriusz: A Pénzügyi Irodától van-e valaki, aki jelen van? Esetleg Alpolgármester Úr? Aljegyző Úr? 
Pillanatnyi technikai szünet. Megpróbáljuk a Pénzügyi irodavezetőt elérni a szomszédos bizottsági ülésről. 
Köszönjük, Irodavezető Asszony, hogy befáradt hozzánk. A 2023-as költségvetés módosításhoz van egy kérdés. 
Az a kérdés hangzott el, hogy a szöveges rész utolsó mondata az, hogy a bevételi növekedés terhére emeljük 766 
millió forinttal az Ecseri úti metrómegálló felszíni rendezés sort. Úgy értelmeztük, hogy ez azt jelenti, hogy benne 
maradt, minthogyha az előző döntéshez kapcsolódóan maradt volna benne. 
 
Romhányi Ildikó: Amikor kiküldtük az anyagot a könyvvizsgálónak, akkor még nem döntött a Képviselő-testület 
azon a bizonyos hétfői napon erről, hogy szeretné-e az Ecseri úti metrófelújítást a magasabb összegért, illetve 
nem. És a 9/ nem tudom hányas, ami módosító indítványként ment ki a Képviselő-testület részére, ez a 766 millió 
forint ott került elvételre, hogy ne az Ecseri úton legyen, és akkor általános tartalékba helyeztük ezt a 766 millió 
forintos összeget. Valóban, első körben, amikor még nem tudtuk, hogy a Képviselő-testület hogy fog dönteni, ez 
bekerült a költségvetésbe, de a Képviselő-testület döntését követően módosító indítványként le is vettük.  
 
Takács Máriusz: Igen, én látom magam előtt ezt az előterjesztői módosítót. Nagyon szívesen odaadom, hogyha 
kell, ténylegesen, valóban kikerül ezáltal ez. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 9/2024. és 9/3/2024. 
sz. előterjesztések határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 3/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
9/2024. és 9/3/2024 számú – ”Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi 
költségvetés módosítása (egyfordulóban)” című – előterjesztéseket. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 (6 igen, 2 tartózkodás) 
 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bucher Franciska Igen  
Hulse Alexandra Igen  
Kozma András Igen  
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Dr. Nagy Attiláné Tartózkodott 
Bodnár Alex Szilveszter Távol  
Deutsch László Távol  
Sajó Ákos Távol 
  
 
3./ A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata által fenntartott köznevelési intézmények 

(óvodák) és a Ferencvárosi Egyesített Bölcsődei Intézmények 2024. évi nyári és téli nyitvatartási rendje, 
valamint a 2024. évi munkaszüneti napok miatt áthelyezett munkanapok ügyelete 

5/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

Takács Máriusz: Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az 5/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
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Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 4/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
5/2024. számú – ” A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata által fenntartott köznevelési 
intézmények (óvodák) és a Ferencvárosi Egyesített Bölcsődei Intézmények 2024. évi nyári és téli nyitvatartási 
rendje, valamint a 2024. évi munkaszüneti napok miatt áthelyezett munkanapok ügyelete” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

 (9 igen, egyhangú) 
 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bucher Franciska Igen  
Deutsch László Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Távol  
Sajó Ákos Távol 
 

 
4./ A 2024/2025. tanévre vonatkozó általános iskolai felvételi körzethatár kijelölésével kapcsolatos 

önkormányzati vélemény  
7/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Itt arról van szó, hogy az iskoláknak vannak beiskolázási körzethatárai. Nem módosul ez most 
sem. Az előterjesztés megírja, hogyha módosul is, ez sem nagyon hat ki arra, hogy melyik diák melyik iskolába jár. 
Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 7/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 5/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
7/2024. számú – ”A 2024/2025. tanévre vonatkozó általános iskolai felvételi körzethatár kijelölésével kapcsolatos 
önkormányzati vélemény” című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

  (9 igen, egyhangú) 
 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bucher Franciska Igen  
Deutsch László Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
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Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Távol  
Sajó Ákos Távol 
 
 
5./ Javaslat alapítványi pályázati program elszámolásával kapcsolatos döntések meghozatalára 

2/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Takács Máriusz: Kulturális és Művészeti Alapítvány, illetve a Kettőspont Kulturális és Művészeti Alapítvány még 
egyszer. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 2/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 6/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
2/2024. számú – ”Javaslat alapítványi pályázati program elszámolásával kapcsolatos döntések meghozatalára” 
című – előterjesztést. 
Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Takács Máriusz elnök 

  (9 igen, egyhangú) 
 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bucher Franciska Igen  
Deutsch László Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Távol  
Sajó Ákos Távol 
 
 
6./ 9 Magazin terjesztése 

17/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Üdvözlöm a körünkben Dr. Bencsik Márta ügyvezetőt. Köszönjük, hogy itt van. 
 
Döme Zsuzsanna (ÜGYREND): A határozati javaslatnál vettünk észre egy kis elírást. A 36.000 példány, az 30.000 
illetve 2000 példányra van felosztva, ami akárhogy is nézzük, csak 32.000. Úgy módosítanánk a határozati 
javaslatot, hogy a 36.000 példányból 30.000 a társasházak postaládájában és 4000 az önkormányzati 
intézményekben, illetve közterületi újságtartókban helyeződjön el, és így lesz értelmes a határozati javaslatunk. 
 
Takács Máriusz: Ha jól értem, ezt az előterjesztő nevében mondta Alpolgármester Asszony, tehát ez egy 
előterjesztői módosító volt. Ezzel értelemszerűen változik a határozati javaslat is, erről nem kell külön szavaznunk. 
Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a 17/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
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Több hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 7/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
17/2024. számú – ” 9 Magazin terjesztése” című – előterjesztést.” 
 

 (2 igen, 4 nem, 3 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Deutsch László Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Kállay Gáborné Nem 
Kozma András Nem 
Dr. Nagy Attiláné Nem 
Takács Máriusz Nem 
Árva Péter Tartózkodott 
Bucher Franciska Tartózkodott 
Hulse Alexandra Tartózkodott 
Bodnár Alex Szilveszter Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
7./ Javaslat kulturális helyiségpályázatok bírálatára és helyiség pályázatok kiírására 

Sz-12/2024. sz. előterjesztés 
 Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 
Takács Máriusz: Itt arról a két Üllői úti helyiségről van szó, amit már egyszer kiírtunk. Most még egyszer kiírtuk 
őket, s ugyan az egyikre jött egy pályázat, de sajnos vissza is vonta aztán később, úgyhogy megint őket szeretnénk 
feltenni pályázati kiírásra. Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk a Sz-12/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 8/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
1. A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy tudomásul veszi, hogy a KOEN 
140/2023. (XI.15.) számú határozat szerinti pályázati felhívásra beérkezett pályázat a pályázó által visszavonásra 
került,  egyben pályázatot ír ki az Sz-12/2024. számú előterjesztés 1. számú melléklete szerinti pályázati 
felhívással, a 1091 Budapest, Üllői út 57. fszt. I. sz. alatti 58,5 m2 alapterületű, helyiségben kulturális vagy oktatási 
tevékenység végzésére, 2026. szeptember 30. napjáig tartó határozott időre szóló bérleti joggal, melynek piaci 
alapú bérleti díja 212.850,- Ft+ÁFA/hó összeg, együttműködési megállapodás megkötése esetén kedvezményes 
bérleti díja 53.213,- Ft+ÁFA/hó összeg, mely összeg minden év május 1-jén 4 %-kal emelkedik. 
Határidő: 2024. január 29. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
2. A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy tudomásul veszi, hogy a KOEN 
141/2023. (XI.15.) számú határozat szerinti pályázati felhívásra pályázat nem érkezett be, egyben pályázatot ír ki 
az Sz-12/2024. számú előterjesztés 2. számú melléklete szerinti pályázati felhívással, a 1091 Budapest, Üllői út 
57. fszt. II. sz. alatti 50,37 m2 alapterületű, helyiségben kulturális vagy oktatási tevékenység végzésére, 2026. 
szeptember 30. napjáig tartó határozott időre szóló bérleti joggal, melynek piaci alapú bérleti díja 184.690,- 
Ft+ÁFA/hó összeg, együttműködési megállapodás megkötése esetén kedvezményes bérleti díja 46.173,- 
Ft+ÁFA/hó összeg, mely összeg minden év május 1-jén 4 %-kal emelkedik. 
Határidő: 2024. január 29. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
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 (7 igen, 2 tartózkodás) 
 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Deutsch László Igen 
Hulse Alexandra Igen 
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Takács Máriusz Igen 
Kállay Gáborné Tartózkodott 
Dr. Nagy Attiláné Tartózkodott 
Bodnár Alex Szilveszter Távol 
Sajó Ákos Távol 
 
 
8./ Javaslat pályázati beszámoló elfogadására 
 Sz-3/2024. sz. előterjesztés 
 Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 
Takács Máriusz: A Ferencvárosi Görög Nemzetiségi Önkormányzat adta be az elszámolását. Kérdés, észrevétel 
nincs. Kérem, szavazzunk az Sz-3/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 9/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja a KOEN 69/2023. (IV. 26.) 
és KOEN 108/2023. (VI.21.) számú határozatai alapján támogatásban részesített alábbi szervezet beszámolóját 
és felkéri a Polgármestert, hogy tájékoztassa az érintettet. 

 

 Szervezet 

2023. évi 
felhasznált 

támogatási összeg 
(Ft) 

1. Ferencvárosi Görög Nemzetiségi Önkormányzat 600.000,- 

Határidő: 2024. január 30. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (9 igen, egyhangú) 
 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Deutsch László Igen 
Hulse Alexandra Igen  
Kállay Gáborné Igen  
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Távol 
Sajó Ákos Távol  
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9./ Javaslat a Ferencvárosi Szerb Nemzetiségi Önkormányzat kérelmének elfogadására 
 Sz-26/2024. sz. előterjesztés 

Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 
 
Takács Máriusz: Itt az emlékhellyel kapcsolatos átcsoportosításról van szó. De részben már az eredeti kiírást is 
véghezvitte. Az eredeti programtervből már van, ami megvalósult. Azt gondolom, hogy ez teljesen támogatható. 
Kérdés, észrevétel nincs. Kérem, szavazzunk az Sz-26/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
KOEN 10/2024. (I.29.) sz. 

Határozat 
A Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság úgy dönt, hogy hozzájárul a Ferencvárosi Szerb 
Nemzetiségi Önkormányzattal 2023. június 19-én kötött támogatási szerződésben megjelölt támogatási cél 
módosításához „Banatski Sabor-Bánáti Találkozó 2023. Svetac sv. Nikola- Szent Miklós napi megemlékezés, 
Tozovac u Madjarskoj- Tozovac Magyarországon című színházi előadás” helyett „Banatski Sabor-Bánáti Találkozó 
2023., Emlékhely „diptichon” felállítása, felszentelése és avató ünnepség” célra, valamint a felhasználási határidő 
2024. április 30. napjára, az elszámolási határidő 2024. május 31. napjára történő módosításához, és felkéri a 
polgármestert a támogatási szerződés módosításának aláírására. 
Határidő: döntést követő 30 napon belül 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(9 igen, egyhangú) 
 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Árva Péter Igen 
Bucher Franciska Igen 
Deutsch László Igen 
Hulse Alexandra Igen  
Kállay Gáborné Igen  
Kozma András Igen 
Dr. Mátyás Ferenc Igen 
Dr. Nagy Attiláné Igen 
Takács Máriusz Igen 
Bodnár Alex Szilveszter Távol 
Sajó Ákos Távol  
 
Takács Máriusz: A végére is értünk a mai napirendeknek. Legközelebb február 14-én, körülbelül kettő hét múlva 
találkozunk. Köszönöm szépen mindenkinek a részvételét, az ülést 15.52 órakor bezárom.  

 
k.m.f. 

 
 
 

 Takács Máriusz 
 elnök 
           
Árva Péter 
bizottsági tag 
 
 
 
Fábián Beatrix 
jegyzőkönyvvezető 


